

SpLitt

# Styrelsemöte 2021-03-02 16:15

## Protokoll

---

2 Mars / KL. 16:15 / Zoom

**Ordförande:** Joel Randeblad  
**Vice Ordförande:** Line Larsson  
**Kassör:** Hanna Konnebäck

**Ledamot:** Norea Kolenda  
**Ledamot:** Alice Wentzel Blank  
**Ledamot:** Frida Endertorp  
**Ledamot:** Rebecca Rudolfsson  
**Ledamot:** Tilde Norberg  
**Ledamot:** Kelly Helsing  
**Ledamot:** Wilma Löfgren  
**Ledamot:** Alice Tjärnén  
**Ledamot:** Sofia Njurin  
**Ledamot:** Valdemar Linhem  
**Ledamot:** Mimmi Jacobsson  
**Ledamot:** Lucas Näsström  
**Ledamot:** Salina Söderberg

### 1. Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare

F3 Val av justerare

F4 Fastställa föredragslista

Dagordningen fastställs

### 2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info.

Valdemar var där. Gick igenom vad som händer (har varit långsamt, problem med engagemang). UFO vill ha följare på sociala medier. Ville ha input på en grej (länk i Valdemars anteckningar). Hände inte jättemycket.

### **I3 Nytt från SAMO**

SAMO tar upp eventuell info.

Inget.

### **I4 Ekonomisk rapport**

Kassör tar upp eventuell info.

Fått tag på Zaimon. Fått reda på hur man söker bidrag.

### **I5 Per capsulam-beslut**

Vilka beslut har tagits utanför mötesrummet?

Inga.

### **I6 Information från kåren**

Ordförande tar upp information från kåren.

Mest handlat om enkäten som vi fått på mail.

## **3. Diskussion**

### **D1 Skrivartävlingen**

Information från skrivargruppen.

Inte så mycket nytt. Vinnarna släppta och informerade. Inte satt datum för boksläpp. Inte pratat med författare. Joel fixar formgivning.

Pris per bok = har inte pratat om, förslagsvis 70-80 kronor.

Boksläppet blir troligtvis av i maj, möjligtvis april.

Betalning till författare = förslagsvis 6500 (inkl. moms)

## D2 Presentationskvällen

Information från projektgruppen

Anmälningar: några stycken, mest vi som organiserar. Hittills ca 60 minuter lång. Zoomlänk läggs ut på FB. I princip klart.

## D3 Skridskoåkning

Information från projektgruppen

Det ser bra ut. Mötesplats ändrad till Fridhemsvägen (busshållplats). Budgetförslag; 26 kronor till mjölk och oboy. Osäkert om det går att genomföra med tanke på plusgrader. Ställs det in blir det utomhusfika istället.

## D4 Mottagning 2021

Faddergruppen för HT2021 presenteras

Faddergruppen klar. Boka in ett möte med nuvarande generaler och kommande faddergrupp.

## D5 Årsmöte 2021

Årsmöte, vad behöver göras? Vem ordnar?

Förslagsvis 20/4 kl 16:15. Fixas; dagordning, verksamhetsberättelse, sammanställa räkningar, lägga fram ny budget

## 4. Beslut

**B1 Mottagning 2021**

**B2 Årsmöte 2021**

**B3 Skridskoåkningen**

Alla godkända.

**5. Övriga frågor:**

**6. Mötet avslutas**

**Underskrifter**

**Ordförande:**

**Sekreterare: Frida Endertorp**

**Justerare: Salina Söderberg**